
Enkät

Föreningens namn
Bollebygds Kyokushinkai

Kontaktperson
Joakim Håkansson

E-postadress
joakim.hakansson@ri.se

Ansökt belopp
184 000

Eventuellt egna medel
257 757 kr + ca 300 ideella timmar

Typ av investering
Renovering av dusch och hygienutrymmen

Kostnadsberäkning
Renoveringsarbetet är påbörjat, men pga ökade kostnader i och med oroligheterna i omvärlden så har budgeten för
renoveringen ökat och vi söker nu kompletterande stöd för att kunna färdigställa denna.

Upparbetade kostnader till och med april 2022:  652 757 kr
Erhållna stöd: Totalt 395 000 SEK (Sparbanksstiftelsen 75 kSEK, Riksidrottsförbundet 200 kSEK Bollebygds Kommun
120kSEK
Klubben har finansierat projektet med 257 757 i egna medel samt lagt in ca 300 timmar ideellt.

Återstående budget: Totalt: 184 000kr

*Inredning (Bänka, krokar, speglar, mm) 26 000 kr
*Dörrar, lister, panel och lavar 50 000 kr
*Vvs arbete och material 17 000 kr
*El arbete och materia 23 000kr
*Måleri tillbehör färg mm 5 500 kr
*Arbete 100 timmar 62 500 kr

Beskrivning av investeringen
Medel kommer att användas till renovering av dusch och hygienutrymmen i anslutning till vår träningslokal.



Enkät

Hur möjliggöra investeringen: en förbättra folkhälsan, ett rikare kulturliv och
främjade av tillgänglighet?
Bollebygds Kyokushinkai är en karateklubb med omfattande verksamhet för både barn, ungdomar och vuxna – från
nybörjare upp till representanter i landslaget med närvaro vid EM och VM tävlingar. Klubben har under de senaste åren
vuxit mycket och har idag 180 medlemmar där mer än hälften är barn och ungdomar.
För att kunna förvalta det stora barn- och ungdomsintresse vi fått i klubben vill vi att det skall kännas
naturligt och bra att byta om, duscha och gå på toaletten i samband med träning. Vi har dessa
utrymme i dag, men de är för små och eftersatta i underhåll. Vi tror att det är viktig del i trivseln i
klubben att det finns fräscha omklädnings- och dusch-möjligheter samt toaletter, och med ett kraftigt
ökat medlemsantal har vi nu därför stort behov av att kunna renovera dessa utrymmen.
Klubbens lokaler har fram tills idag haft två våningar där den övre delen bestått av lager och förvaring. I samband med
denna renovering gör vi nu om detta så att vi tar bort det övre planet och utökar bottenvåningen vilket både ger en
uppfräschning och ger ökad tillgänglighet för medlemmar med funktionshinder.

Övriga kommentarer
Klubben har tidigare blivit beviljade medel från kommunen till denna pågående renovering. Vi har även fått medel från
Sparbanksstiftelen och från riksidrottsförbundet samt att klubben gått in med egna medel och lägger över 300 timmar
ideellt. I och med oroligheterna i världen den senaste tiden så har priserna gått upp mycket och renoveringen kommer att
bli mer kostsam än såsom var planerat inför start. Vi söker nu stöd för dessa ökade kostnader.

Vi kompletterar gärna med mer information om så önskas.

Samtycke

2022-05-10 12.33
Jag samtycker till att mina kontaktuppgifter hanteras enligt ovanstående beskrivning.


